
RAL}A i ZAii. i:i* łZ;:;";u;{r'XViil
rd{]\iliA I-łUTA ,

łs" Centi"um B bl. 6. 31.9ż7 Kraków
te|,l fłx *1ź 644-78-40

Dz.18.0020.1.31.2013
podsumowanie:

XXXI sesja VI kadencji
w dniu I5 lałietnia 20l3 r.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji.
4. Roczne SprawozdanteZarząduzdziaŁalności merytorycznej orazrealizacjiplanu

finansowego wydatków Dzielnicy XVIII zarok2)I2 - druk nr 1.

5. Projekty uchwał wnoszone przezZarząd i komisje problemowe:
- w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego - drŃ nr 2,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego - druk nr 3,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego - druk nr 4,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego - druk nr 5,
- w sprawie opinii do ustanowienia prawa użJtkowaniaczęści działki nr 105 obr. 50 w

Krakowie - druk nr 6,
- w sprawie opinii do zbycia działki na243 obr. 36 w Krakowie - druk nr 7,
- w sprawie opinii do zbycia działki nr 131, części działki nr 130 oraz 85lI obr. 30 w

Krakowię - drŃ nr 8,
- w sprawie opinii do wyrażenia zgody na zawarcie przez Gimnazjum Nr 45 rrmowy z

Polską Telefonią Cyfrową S.A. - druk nr 9 - wycofany,
- w sprawie opinii do objęcia ochroną prawną drzew - druk nr 10,
- w sprawie zadńpriorytetowych na rok 2013 - druk nr 11,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego - druk w 12,
- w sprawie opinii dotyczącej zasy,arciaumowy najmu lokalu mieszkalnego - druk nr 13,
- w sprawie zadańpowierzonych w zakresie prac remontowych szkół podstawowych,

gimnazjów,przedszkoli na rok 2013 - druk nr 14,
- w sprawie zadńpowierzonych w zakresie prac remontowych szkół podstawowych,

gimnazjów,przedszkoli na rok 2013 - drŃ nr 15.

6. Wolne wnioski (na piśmie)
7. Informacj e zpracy Zarządu.
8. Oświadczęnia i komunikaty.
9. Ustalenie terminu następnej sesji.
I0. Zamknięcie sesji.



Podjęte uchwały:

XY\XII459l13 w sprawi e pt zy j ęcia ro czne go sprawo zdan ia Z ar ządu z działalno ś ci

merytory cznej or az r e alizacji p l anu fi nansowe go wyd atków D zi e lni cy

XVIII zarokzjlz.

XXXI|460l13 w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu

mieszkalnego.

Y\XXII46Il13 w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu

mieszkalnego.

XXXIl462l13 w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu

mieszkalnego.

XXXI1463l13 w sprawie opinii dotyczącej zaularciaumowy najmu lokalu

mieszkalnego.

XXXI|464l13 w sprawie opinii do ustanowienia prawa użytkowania części działki nr

105 obr. 50 w Krakowie

XXXI|465l13 w sprawie opinii do zbyciadziałkita243 obr. 36 w Krakowie.

XXxIl466l13 w sprawie opinii do zbyciadziałki nr 131, części dzińki nr 130 oraz85lI

obr. 30 w Krakowie.

XXXU467lI3 w sprawie opinii do objęcia ochroną prawną drzęw.

XXXI/468113 w sprawie zadń priorytetowych na rok 2013.

Y\XXll469l13 w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu

mieszkalnego.

XXXI|470l13 w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu

mieszkalnego.

XXXI147Il13 w sprawie zadańpowierzonych w zakresie prac remontowych szkół

podstawowych, gimnazj ów, przeds zkoli na rok 20 1 3 .

XXXIl47zl13 w sprawie zadańpowierzonych w zakresie prac lemontowych szkół

podstawowych, gimnazjów, przedszkoli na rok 2013.
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PRoToKoŁ
XXXI SESJI RADY DZIELNICY XVru Nowa Huta

XXXI sesja Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 15 kwietnia 2013 r. w
siedzibie Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6.

W załączeniu:
1) Lista obęcności radnych- zał. nr I.
2) Wnioski o wprowadzenie projektu uchwały na Druku nr 16 - zń. nr ż,3,4,5.

3) Oryginały uchwał - zał. nr 6.

4) Wolny wniosek radnej Miłosławy Ciężak- zń. nr 7.

5) Wolny wniosek radnej Maria Sajdak - zŃ. nr 8.

XXXI sesję Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta otworzył o godz. 18.00

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII, Pan Stanisław Moryc, który serdecznie
przywitń obecnych na sali i stwięrdził quorum.

2. Zatwierdzenie porządku ob rad.

Przewodniczący przystąpiŁ do zatwierdzenia porządku obrad. Projekt porządku został

doręczony do skrytek wTazzzaproszeniem na sesję.

Projekt porządku obrad obejmował:
1. Otwarcie sesji.
2. Zatwieńzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji.
4. Roczne Sprawozdanie Zarządu z dzińalności merytorycznej oraz realizacji planu

finansowego wydatków Dzielnicy XVIII zarok2012 - druk nr 1.

5. Projekty uchwał wnoszone pruezZarząd i komisje problemowe:
- w sprawie opinii dotyczącej za-warciaumowy najmu lokalu mieszkalnego - druk nr 2,

- w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego - druk nr 3,

- w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego - druk nr 4,

- w sprawie opinii dotyczącej za:warciaumowy najmu lokalu mieszkalnego - druk nr 5,

- w sprawie opinii do ustanowienia prawa użytkowania części dzińki nr 105 obr. 50 w
Krakowie - druk nr 6,

- w sprawie opinii do zbycia dziŃkinr 243 obr. 36 w Krakowie - druk nr 7,

- w sprawie opinii do zbyciadziałki nr 131, częścidzińki nr 130 oraz85lI obr.30 w
Krakowie - druk nr 8,

- w sprawie opinii do v.,ryrńenia zgody na zawarcię przez
Polską Telefonią Cyfrową S.A. - druk nr 9,

- w sprawie opinii do objęcia ochroną pramą drzew - druk
- w sprawie zadan priorltetowych na rok 2013 - druk nr 1 1.

6. Wolne wnioski (na piśmie).
7. Informacj ę zpracy Zarządu.
8. Oświadc zęnia i komunikaty,
9. Ustalenie terminu następnej sesji.
I0. Zattrięcie sesji.

Gimnazjum Nr 45 umowy z

nr 10,



Prowadzący obrady Stanisław Moryc wycofał Druk Nr 9 w sprawie opinii do

wrużenia zgody na zawarcię ptzez Gimnazjum Nr 45 umowy z Polską Telefonią Cyfrową
S.A.

W związku zpov,ryższym nastąpiła zmiananumeracji Druków od nr 10.

Prowadzący obrady Stanisław Moryc poinformowń, że wpłynął wniosek o włączenie
pod obrady projektu uchwały:

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego (zał. rlr 2)
Wszyscy Radni otrzymali do skrytek kserokopię projektu uchwały - Druk Nr 12 ( po zmianie
Druk nr l1).
Prowadzący wniósł o wprowadzenie wlw projektu do porządku obrad.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało 18 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0

- w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego (zał. nr 3)
Wszyscy Radni otrzymali do skrYek kserokopię projektu uchwały - Druk Nr 13 ( po zmianie
Druk nr l2).
Prowadzący wniósł o wprowadzenie wlw projektu do porządku obrad.
Wyniki głosowania:
Głosowało: l8 radnych
Za głosowało - 18 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymałosię - 0radnych

- w sprawię zadań powierzonych w zakresie prac remontowych szkół podstawowych,
gimnazjów,przedszkoli na rok 2013 (zaŁ. m 4).

Wszyscy Radni otrzymali do skrytek kserokopię projektu uchwały - Druk Nr 14 ( po zmianie
Druk nr 13).
Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało 18 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0

- w sprawie zadań powierzonych w zakresie prac remontowych szkół podstawowych,
gimnazjów,przedszkoli na rok 2013 (zał. nr 5).

Wszyscy Radni otrzymali do skrytek kserokopię projektu uchwały - Druk Nr 15 ( po zmianie
Druk nr 14).

Prowadzący wniósł o wprowadzenie wlw projektu do porządku obrad.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało 18 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0

Prowadzący poddał pod głosowarie przyjęcie porządku obrad zę zmianami.



Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało 19 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Porządek obrad XXXI sesji został przyjęty.

3. Prryjęcie protokołu z XXX sesji.

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował radnych, że protokół z XXX sesji
Rady Dzielnicy XVIII był do wglądu w Biurze Rady - nikt nie wniósł zastrzeżeń i uwag.
Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXX sesji został przyjęty.

4. Roczne Sprawozdanie Zarządu z działalności merytorycznej oraz realizacji planu
finansowego wydatków Dzielnicy XVIII za rok 2012.

Druk nr 1 - projekt Komisji Rewizyjnej - referent Marian Paciorek
- w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdantaZatząduzdzińalności merytorycznel oraz

rcalizacji planu finansowego wydatków Dzielnicy XVIII zarok2}I2.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Marian Paciorek poinformował radnych
o pracach Komisji w trakcie sprawdzania rocznego sprawozdania i wydawania opinii.

Przewodniczący Zarządu Stanisław Moryc przedstawił Roczne sprawozdanie Zarządu z
działalności merytorycznej oraz realizacji planu finansowego wydatków Dzielnicy XVIII za
rok2OIż - prezentacja multimedialna (wszyscy radni otrzymali sprawozdanie).

Radna Miłosława Ciężak zgłosiła swoje krytyczne uwagi dotyczące dyżurów
Przewodniczącęgo Rady, braku remontów chodników w niektórych okręgach, braku
obecności przedstawicieli Dzielnicy na istotnych dla mieszkńców spotkaniach, honorowego
patronatu nad imprezą Nowohucki Dzień Sportu, wystąpienia radnego Andrzeja Kowalika na
Komisji Edukacji RMK.

Radny Edward Porębski odniósł się do realizacji zadń powierzonych - blokada
środków przęz Prezydenta MK nie jest wytłumaczeniem braku wykonania zadań, poruszył
problem wyrtżeniazgody na likwidację Gimnazjum nr 45 i XVI LO, propozycji przeniesienia
Urzędu Pracy na os. Willowe, spotkania Zespołu Zadaniowego, budowy ,,Smoczego skweru"
zatniast remontów istniej ących o gró dków j ordanowskich

Radna Anna Stabryła poinformowała, że nie został wykonany remont chodnika na os.
Centrum B przyblZ.

Radna Krystyna Frankiewicz odniosła się do delegowania radnej na konkurs na
dyrektora, braku budowy chodnika przy Szkole Muzycznej obok kiosku z alkoholem, co
stwarza zagrożenie dla dzieci i młodzieży, remontu chodnika i uliczki osiedlowej na os.
Wandy.

Radny Stanisław Maranda ustosunkował się do pracy Komisji Rewizyjnej oraz opinii
do Sprawozdania projektu uchwały Komisji Rewizyjnej. Powinny być dwa sprawozdania
jedno finansowe opiniowane przez Komisje Rewizyjną, drugie merytoryczne opiniowane



przez komisje merytoryczne Rady Dzielnicy. Stwierdził, że uchwały budżetowe sązbypoźno
podejmowane i zmieniane w wyniku czego są problemy z ich realizacją. Zapytń o ceny
j ednostkowe remontów chodników.

Radna Katarzyna Kapelak-Legut stwierdziła, że nie jest informowana o żadnych
istotnych wydarzeniach.

Radna Maria Sajdak poinformowała, że w jej okręgu nie wykonano żadnych prac
remontowych.

Radna Stanisława Rusinowska stwierdziła, że w jej okręgu nie wykonano prac w
zakresie remontów chodników, pielę gnacj i zielęni, sprzątania.

Przewodniczący Rady Stanisław Moryc odniósł się do wypowiedzi radnych i udzielił
szczegółov,,ych odpowiedzi oraz wyjaśnień. Zauwazył, że wiele uwag radnych nie dotyczy
Sprawozdania Zarządu za rok ż0I2.
Przewodniczący Stanisław Moryc przypomniał, że radni mogli zapoznać się z pełną
dokumenta cją doty czącą Sprawozdania, wszystkie materiały były do wglądu.
W zeszłym roku zarzucano, że sprawozdanie było zbY lakoniczne, w obecnym że jest zby,t
obszerne.
Ponadto poinformował, żę Zarząd wielokrotnie spotykał się rcalizatorami zadań
powierzonych i priorytetowych w celu umożliwienia ich wykonania, zostanie przygotowana
informacja dla radnych dotycząca cen jednostkowych remontów chodników, podkreślił Ze
Zaruąd nie uprawia propagandy sukcesu, radni na bieżąco byli informowani na komisjach i
sesjach o problemach związarrych z realizacją zadń,bądź zńIokowaniu środków przezPana
P r ezy denta MK lub Skarbnika.

W dalszej dyskusji głos zabrali radni: Edward Porębski, Stanisław Moryc, Józef Szuba,
Miłosława Ciężak, Stanisław Moryc, Mariusz Woda, Krystyna Frankiewicz, Stanisław
Moryc, Anna Stabryła, Stanisław Moryc.

Radny Stanisław Maranda powtórzył, że powinny być dwa sprawozdania, jedno
finansowe zaopiniowane przez Komisję Rewizyjną, drugie merytoryczne zaopiniowanę przez
poszczegóIne komisje problemowe, został naruszony Statut i Regulamin.

Przewodniczący odniósł się do w/w wypowtedzi.

Zastępca Przewodniczącego lózef Szuba posumował dyskusję i zaapelował do radnych o
współpracę w imię dobra mieszkńców.

W dalszej dyskusji gŁos zabrali radni: Stanisław Maranda, Józef Szuba, Stanisław Maranda,
Józef Szuba.
Radna Katarzyna Kapelak-Legut stwierdziła, że jej prawajako radnej są łamane.

Prowadzący odniósł się do wypowiedzi radnych.

Radny lozef Szuba zgłosił wniosek formalny o zakończęnie dyskusji,



Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie rocznego sprawozdania Zarządu z
działalności merytorycznei oraz realizacji planu finansowego wydatków Dzięlnicy XVIII za
rok2012.
Wyniki głosowania:
Głosowało:21 radnych
Za głosowało - 13 radnych
Przeciw - 8 radnych
Wstrzymało się - 0
Wniosek przyjęto.

Radny Stanisław Maranda zgłosił zastrzeżęnie, że nie został podany wynik głosowania.

Wobec uwag radnych do sposobu liczenia głosów Przewodniazący zarządził reasumpcję
głosowania.
Wyniki głosowania:
Głosowało:21 radnych
Za głosowało - 13 radnych
Przeciw - 8 radnych
Wstrzymało się - 0
Uchwała nr XXXV459ll3.

Przewodniczący zarządził 15 min przerwy.

Po przerwie ( godzina 2a.25)

5. Projekty uchwał wno§zone przezZarząd i komisje problemowe:

Przystąpiono do procedowania uchwał.
Ptowadzący obrady Stanisław Moryc przedstawił projekty uchwał przygotowane przez
Zarząd Dzielnicy XVIII Nowa Huta i komisje problemowe.

DrŃ nr 2 - projekt Zarządu - referent Małgorzata Bąk, pozytywna opinia Komisji
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych.

- w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 15 radnych
Za głosowało 15 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała nr XXXI| 460 l l 3 .

Druk nr 3 - projelł Zarządu - referent Małgorzata Bąk, pozytywna opinia Komisji
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych.

- w sprawie opinii doĘczącej zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało 18 radnych
Przeciw - 0



Wstrzymało się - 0
Uchwała nr XXXI| 46I l 13 .

Druk nr 4 - projekt Zarządu - referent Małgorzata Bąk, pozytywna opinia Komisji
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych.

- w sprawie opinii dotyczącĄ zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało 18 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała nr XXXI/462| 13.

Druk nr 5 - projekt Zarządu - referent Małgorzata Bąk, pozytywna opinia Komisji
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych.

- w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało 18 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała nr XXXV463|I3.

Druk nr 6 - projekt Zarządll - referent Janusz Więcław, pozytywna opinia Komisji
Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju Gospodarazęgo.

- w sprawie opinii do ustanowienia prawa uzytkowaniaczęści dzińki nr 105 obr. 50 w
Krakowie.

Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało 19 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała nr XXXI| 464l 13 .

Druk nr 7 - projekt Zarządu - referent Janusz Więcław, pozltywna opinia Komisji
Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju Gospodarczęgo.

- w sprawie opinii do zbyciadziałkina243 obr. 36 w Krakowie.
W dyskusji głos zabrali radni: Wiesława Zboroch, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz,
Wiesława Zboroch, Krystyna Frankiewicz, Józef Szuba, Krystyna Frankiewicz, Józef Szuba,
Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 16 radnych
Za głosowało - 13 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymałosię - 3radnych
Uchwała nr XXXI/465 l 13.



Druk nr 8 - projekt Zarządu - ręferent Janusz Więcław, pozytywna opinia Komisji
Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju Gospodarazęgo.

- w sprawie opinii do zbycia działki nr 131, części dzińki nr 130 oraz85lI obr. 30 w
Krakowie.

Wyniki głosowania:
Głosowało:21 radnych
Za głosowało 20 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymałsię - 1radny
Uchwała nr XXXI/466| 13.

Druknr9-wycofany

Druk nr 10 (po zmianie Druk nr 9) - projekt Zarzą&l, - referent Janusz Więcław, pozytywna
opinia Komisji Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju
Gospodarczego,

- w sprawie opinii do objęcia ochroną prawną drzew.
Wyniki głosowania:
Głosowało:21 radnych
Za głosowńo 20 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymałsię - 1radny
Uchwała nr XXXI/467 l 13.

Druk nr 11 (po zmianie Druk nr 10) - projekt Zarządu - referent Andrzej Kowalik,
pozytywna opinia Komisji Edukacji, Turystyki i Sportu.

- w sprawie zadń priorytetowych na rok 2013
W dyskusji głos zabrali radni: Miłosława Ciężak, Stanisław Moryc.
Wyniki głosowania:
Głosowało:2I radnych
Za głosowŃo 17 radnych
Przeciw - 2 radnych
Wstrzymałosię - zradnych
Uchwała nr XXXI/4 68l 13.

Druk nr 12 (po zmlantę Druk nr 1 1) - projekt Zarządu - referent Mńgorzata Bąk, pozytywna
opinia Komisji Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych.

- w sprawie opinii dotyczącej zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego
Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało 17 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymałosię - 2radnych
Uchwała nr XXXI/4 69 l 13.



Druk nr 13 (po zmianię Druk nr 12) - projektZarządu - referent Mńgorzata Bąk, pozytywna
opinia Komisji Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych.

- w sprawie opinii dotyczącĄ zawarciaumowy najmu lokalu mieszkalnego
Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało 19 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymał się - 0
Uchwała nr XXXI/47 0l 13.

Druk nr 14 (po zmianie Druk nr 13) - projekt Zatządu - referent Andrzej Kowalik,
pozytywna opinia Komisji Edukacji, Turystyki i Sportu.

- w sprawie zadań powierzonych w zakręsie prac remontowych szkół podstawowych,
gimnazjów, przedszkoli na rok 2013,

Wyniki głosowania:
Głosowało:21 radnych
Za głosowało 19 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymałosię - zradnych
Uchwała nr XXXI/47 1 l 13.

Druk nr 15 (po zmianie Druk nr 14) - projekt Zatządu - referent Andrzej Kowalik,
pozytywna opinia Komisji Edukacji, Turystyki i Sportu.

- w sprawie zadńpowierzonychw zakresie prac remontowych szkół podstawowych,
gimnazjów,przedszkoli na rok 2013

Wyniki głosowania:
Głosowało: 21 radnych
Za głosowŃo 19 radnych
Przeciw - 0
Wstrzymałosię - 2radnych
Uchwała nr XXXI/472| 13.

6. Wolne wnioski.

Wolne wnioski - radna Miłosława Ciężak zŁożyła wniosek (zał. rlr 7), radna Maria
Sajdak złożyławniosek (zał. nr 8).

7. Informacja z pracy Zarządu.

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował o świątecznych spotkaniach
integracyjnych.

8. Oświadczenia i komunikaĘ.

Oświadczenia i komunikaty - brak.

l0



9. Ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodniczący Rady i Zarządl Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc
poinformował radnych o terminie następnej sesji, która odbędzie się w dniu 20 maja 2013
roku o godzinie 18.00 w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII.
Obecnych na sesji uznaje się zaprawomocnie powiadomionych o terminie sesji.

Przewodniczący Stanisław Moryc złożył radnym życzenia świąteczne.

10. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc
zamknął XXXI sesję o godz.20.45, wyczerpując cały program porządku obrad.

protokołowała:

r' _-/-i,,ł.z
| _1-\

Mńgorzata Kowalska

Rady i ZatząduPrzewodniczący

11
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Pieczęó

Lista obecności

?ńnvA

l.p. Imię i nazwisko Podpis
1. Małgorzata Bąk lY-.
2. Miłosława Ciężak §,-, ,ri -';
ĄJ. Jęrryl Daniec ,/ (/ r'y,^

4. Krystyna Frankiewicz
5. Krystyna Jastrzębska Jt,,U- \

6. Katarryna Kapelak-Legut ?qa ul? 
.4

7. Andrzei Kowalik , / , ilb!r;rr,vł{'
8. Adam Krńofl K,,lOćr", AłLuuy
9. stanisław Maranda *ł{
l0. Elzbieta Mitka l ł;,l/"l.i' N
11. Stanisław Moryc ;^§ivnlr.r^.ri'vr,-
12. Marian paciorek
13. Edward Porębski W
14. częsław Rosiek tl l,j--_-+__
15. stanisława Rusinowska

-ł. {ril /-

16. Maria Saidak "}Ę- 
|

17. Anna Stabryła CI, śi.,^ 
^^l,ą

18. Józef Szuba 'r,łl,Au
|9. Janusz Więcław 7-ę /l
20. Mariusz woda Hłrja Yl
21. wiesława zboroch i -1 --ż-I /:i}t ł /

tLB."( ',-

Podpis protokolanta sesji Podpis prow adzącćgo obr-ady
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Wniosek o wprowadzenie projektu uchwaĘ w sprawie , .

,,(lil§l\ b.,\*l L2 lLćf<l /ĄŃĄylci-1 0$łlouzj^Ąlvv(""L'órłTU""f"tE§?l[ó'(i§'ę,ęrc, """"""",
pod obridy sesji w dniu .:..4.{*a{.1.,J^rl3.d z odstąpieniem od wymogu

określonego w § 19 ust.4 Regulaminu Dzielnicy XVIII

Na podstawie § 10 ust. 2 w zńązkla z 19 ust. 5 Regulaminu Dzielnicy XVIII

19 ust. 4 Regulaminu Rady Dzielnicy XVIil tj. wymogu przedłożeńa projekru uchwały Rady

Przewodniczącemu w terminie co najmniej 10 dni przed sesją,

Referentem projektu uchwĄ będzie YlĄt @lzaĄr Ą 3b Ł

Podpisy Proj ektodawców Podpisy co najmniej 3 Radnych

/innych niz Proj ektodawca/

,> /_/1U



DRUK Nr 12
Projekt zarządu

Pozlywna opinia Komisji Mieszkalnictwa, Rodziny
i Osób Niepełnosprawnych

UCHWAŁA Nr .

Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta
z dnia 15 kwietnia 2013

w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.

Na podstawie § 4 pkt 5 lit. g Statutu Dzielnicy XVIII stanowiącego załącznik nr 18 do
uchwały nr LXVII/660|96 Rady Miasta Krakowa z dnia 18 grudnia 1996 r. w sprawie organizacji
i zakresu działania dzięlnic (tekst jednolity: Dziennik Urzędowy Województwa Małopolskiego z
dnia 6 listopada 2002 r. Nr 243 poz. 3278, z poźn. zm.) oraz na wniosek Wydziału
Mieszkalnictwa UMK, znak ML-02.7I23.36.20|3.MM, Rada Dzielnicy XVIII Nowa Huta
uchwala, co następuje:

§1

Opiniuje się pozytywnie wniosęk dotyczący ponownego zawarcia umowy najmu lokalu
mieszkalnego w Krakowie stosownie do treści pisma Wydziału Mieszkalnictwa UMK znak ML-
02.7l23.36.2013.MM zdnia 4 kwietnia 2013.

§2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

uzasadnienię:
Wnioskodawca zajmuje lokal zgodnie z umową
marca 2013 r. Wnioskodawca nadal znajduje się
ponowne zawarcte umowy najmu.

najmu lokalu mieszkalnego, która wygasła 13
w trudnej sytuacji materialnej, uzasadniającej



2Ąnvb

iltb")ll NP ]L
Wniosek o wprowadzenie proiektu uchwa}y w sprawię A

Kłlniti )§;YćZ \c ,ą) ę'Ę;"Ą^irI4"'"Uń'Śł" ,u łi ń'i totlĄ t 0
",F{t#§?,iiryi,Ą7aGb,|"""""", """",:;" ",I"""""

pod obrady sesji w dniu .../.r.,.ę5. ,}:.!..!l..( rodstąpieniem od wymogu

określonego w § 19 ust. 4 Regulaminu Dzielnicy XVIII

Na podstawie § 10 ust. 2 w związku z 19 ust. 5 Regulaminu Dzielnicy XVIII

projektodawca wraz z uprawniona grupą radnych wnosi o wprowadzenię projektu uchwały w

sprawie u.{i.^-...."(,t .:,P*.:'yy.. rl4l*-ą ..hł.łk...r.Uł*J* r *.?.:LrW
U

pod obrady sesji zwołanej w dniu .ł§,.*!....F'.?..,;odstąpieniem od wymogu określonego w §

19 ust. 4 Regulaminu Rady Dzielnicy XVIII tj. wymogu ptzedłożeńa projektu uchwĄ Rady

Przewodniczącemu w terminie co najmniej 10 dni przed sesją.

f$ćReferentem projektu uchwĄ będzie

Podpisy Proj ektodawców Podpisy co najmniej 3 Radnych

/innych niz Proj ektodawca/

erol t9Ę*Ę b\
," hł\ 7/ 
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{łlł{D (/l{,efu,
"-(-,,...tz U!r-Lł
=--\ "*
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DRUK Nr 13

Projekt zarządu
opinia Komisji Mieszkalnictwa, Rodziny

i Osób Niepełnosprawnych

UCHWAŁA Nr .

Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta
z dnia 15 kwietnia 201 3

w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.

Na podstawie § 4 pkt 5 lit. g Statutu Dzielnicy XVIII stanowiącego załącznik nr 18 do
uchwały nr LXVIV6 60196 Rady Miasta Krakowa z dnia 1 8 grudnia 1996 r. w sprawie organizacji
i zakresu działania dzielnic (tekst jednolity: Dziennik Urzędowy Wojewódźwa Małopolskiego z
dnia 6 listopada 2002 r. Nr 243 poz. 3278, z późn. zm) oraz na wniosek Wydziału
Mieszkalnictwa UMK, znak ML-02.71ż3.1.2013.MM, Rada Dzielnicy XVIII Nowa Huta
uchwala, co następuje:

§1

Opiniuje się pozytywnie wniosek dotyczący ponownego zawarcia umowy najmu lokalu
mieszkalnego w Krakowie stosownie do treści pisma Wydziału Mieszkalnictwa UMK znak ML-
02.7 l23,1 .20 l3,MM z dnia3 kwietnia zaB.

§2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

uzasadnienie:
Wnioskodawca zajmuje lokal zgodnie z umową najmu lokalu mieszkalnego, która wygasła 9
stycznia 2013 r. Wnioskodawca nadal znajduje się w trudnej sytuacji materialnej, uzasadniającej
ponowne zawarcie umowy najmu.



2,{ "nv Ą
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określonego w § 19 ust.4 Regulaminu Dzielnicy XVIII

Na podstawie § 10 ust. 2 w nńązl<tl z 19 ust. 5 Regulaminu Dzielnicy XVIil
projektodawca wraz z uprawniona grupą radnych wnosi o wprowadzenie projektrr uchwały w

sprawie u{ .i **.,,::,.Ń*::.* ....,Ą3i- y4 ą:k...&.Y, kN!::1Ł, W*eł-.*ł
pod obrady sesji zwołanej w dniu lS..,',ł,.ą,..-U..(-b-..., z oJstąpieni"* LU wymogu określonego w §

19 ust. 4 Regulaminu Rady Dzielnicy XVIil tj. wymogu ptzedłożeńa projektu uchwały Rady

Przewodniczącęmu w terminie co najmniej 10 dni przed sesją,

Podpisy co najmniej 3 Radnych

/innych niż Proj ektodawcl

lhu

|J,,łl*,,
Stc-trp*o/\

,t-l/ltł',łt,
7,:-,, L,.{ .4 trZ

i'7i!/^
L_, /' J u.l'. .-,

Referentem projekfu uchwĄ będzie .dSł,n ?ę] LCO-J A r, t' r-*

Podpisy Proj ektodaweów



Pozytyrvna opinia Komisji

UCHWAŁA Nr .

Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta
z dnia 15 kwietnia 2013

DRUK Nr 14
Projekt zarządu

Edukacji, Turystyki i Sportu

w sprawie zadań powierzonych w zakresie prac remontowych szkół podstawowych, gimnazjow,
przedszkoli na rok 2013.

Na podstawie § 6 ust. l pkt 1 i ust, 3 Statutu Dzielnicy XVIII stanowiące go zńącznik nr
18 do uchwały nrLXVIV660l96 Rady Miasta Krakowa z dnia 18 grudnia 1996 r. w sprawie
otganizacji i zakresu dziaŁania dzielnic (tekst jednolity: Dziennik Urzędowy Województwa
Małopolskiego z dnia 6 listopada 2002 r. Nr 243 poz. 3278, z poźn. zm.) Rada Dzielnicy XVIII
Nowa Huta uchwala, co następuje:

§1

Dokonuje się korekty uchwały nr XXł4551I3 z dnia 18 marca 2013 w sprawie zadań
powierzonych w zakresie prac remontowych szkół podstawowych, gimnazjów, przedszkoli na
rok 2013:

§ 2 pkt 9 Uchwały Nr XX)V45 5/l3 otrzymuje brzmienie:
,,9l Zespół Szkolno-Przedszkolny nr 9 ul. Prawocheńskiego - Szkoła Podstawowa Nr 140

- lnrota 25.000 zł
- modernizacja posadzki na korytarzachI,II piętra (wymiana wykJadziny) /inwestycja/."

§2

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

uzasadnienie:
Korekta uchwały wynika zprzekształcenia szkoły w zespół szkolno-przedszkolny.
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/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwaty w sprawie i

Ą ńŃĘ})1.Ę P*.?.ę..}rt..p.?.j. y..y.ęn\Z,. T\2 Ąc o€rrcp,r_"-§z c-, |-t
a[t§t"-i;§śTą";§Xł"ą',:,ą"ąlU Ą?,i,d"§,i,Vy7ći§§T,fdó,r^"i§4"i^Ę"?,;51,ą- 

Pod obraily sesji w dh'iu .....+.§l.t$ll:żo\3rr. z odstąpieniem od rvyrnogu

określonego w § 19 ust. 4 Regulaminu Dzielnicy XVIII

Na podstawie § 10 ust. 2 w nńązlol z 19 ust. 5 Regulaminu Dzielnicy KVII]
projektodawca wtaz z uprawniona grupą radnych wnosi o wprowadzenie projekru uchwĄ w
sprawie kł.,..ł=....§.,.ł&*iś...tl_'l.lł.,..tlł:{:-hł]*..TŻJ.[n:łe,*.,..r*.,.,rń.*.ł..du,ĘrĘ,9
pod obrady sesji zwołanej w a"i r' ...4.f ,iJ,,.; ( }u ; ".#;; ;J;ogu określonego w §

19 ust. 4 Regulaminu Rady Dzielnicy XVm tj. wymogu przedłozenia proje}tu uchwĄ Rady
Przewodniczącemu w terminie co najmnigj 10 dni przed sesją,

Referentem projektu uchwĄ będzie . .$.n.ł,v ?r- ) Łot^J fi l itĆ""""l""""
t

Podp isy Froj ektodawców Podpisy co najrrniej 3 Radnych

/innych nż Projekto dawcal
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DRUK Nr 15

Projekt zarządu
opinia Komisji Edukacji, Turystyki i Sportu

UCHWAŁA Nr .

Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta
z dnia 15 kwietnia 20l3

w sprawie zadń powierzonych w zakresie prac remontowych szkół podstawowych, gimnazjów,
przedszkoli na rok 2013.

Na podstawie § 6 ust. 1 pkt 1 i ust. 3 Statutu Dzielnicy XVIII stanowiącego zńączniknr
18 do uchwały nrLXVIV660|96 Rady Miasta Krakowa z dnia 18 grudnia 1996 r. w sprawie
otganizacji i zakresu działania dzielnic (tekst jednolity: Dziennik Urzędowy Województwa
Małopolskiego z dnia 6 listopada 2002 r. Nr 243 poz. 3278, z poźn. zm.) Rada Dzielnicy XVIII
Nowa Huta uchwala, co następuje:

§l

Dokonuje się korekty uchwały nr XX)?4551I3 z dnia 18 marca 2013 w sprawie zadań
powierzonych w zakresie prac remontowych szkół podstawowych, gimnazjów, przedszkoli na
rok 2013:

§ 2 pkt 2 Uchwały Nr XXX/455ll3 otrzymuje brzmienie:
,,2l Zespół Szkół Ogólnolaztałcących Nr 52 os. Kościelniki ul. Sawy-Calińskiego - kwota
60.000 zł
- odwodnienie terenu wrazz modernizaciączęści piwnicznej budynku /inwesĘcja/."

§2

Uchwała wchodzi w zycie z dniem podjęcia.

uzasadnienie:
Korekta uchwały wynika z konieczności zmiany opisu zadania.
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